
 
 
 aan Gedeputeerde Staten  

 

Vraag

FZ/alg 

Nummer 

3357 

 

Onderwerp 

Rechterlijke uitspraak afschot smient 

 

Ter voldoening aan artikel 49 van het Reglement van Orde voor de 

vergaderingen van Provinciale Staten, deel ik u mee, dat de leden van 

Provinciale Staten A.L. de Koning (PvdA), A.H.K. van Viegen (PvdD), 

H. Sahin (GroenLinks), J.W.A. Struijlaard (50PLUS) en J. Mooiman 

(PVV), d.d. 4 januari 2018, bij mij de volgende vragen hebben ingediend: 

 

 

Toelichting 

 

 Op 21 december 2017 trof de rechtbank Den Haag een voorlopige voorziening 

waardoor er op dit moment geen smienten gedood mogen worden. In de 

statenvergadering van 8 november vond de gedachtewisseling plaats over het 

faunabeheerplan Smient. Daarbij is een motie ingediend die GS opriep het 

faunabeheerplan Smient niet goed te keuren. Deze werd ingebracht door Anne Koning 

(PvdA) mede namens de fracties PvdD, GL, 50+ en PVV. Het punt van de juridische 

toetsing is daarbij ook besproken. Uit de handelingen het volgende citaat. 

 
“ Mevrouw KONING (PvdA): Er is nog één punt niet aan de orde geweest. Wij hebben 

aangegeven dat de rechter een streep getrokken heeft door het vorige plan. En dat geldt 

ook voor het faunabeheerplan voor de roek. Hoe voelt u zich bij dit plan? Denkt u dat het 

standhoudt bij de rechter? 

Gedeputeerde WEBER: Ik denk dat het standhoudt op basis van het feit dat de FBE nu de 

wetenschap erbij betrokken heeft en ook een bredere samenstelling heeft gekend bij de 

totstandkoming ervan. Maar er is een gerechtelijke toetsing mogelijk.” 

 

 

1.  Welke politieke en beleidsmatige conclusies verbindt u aan de uitspraak van de 

rechtbank in de voorlopige voorziening? Kunt u daarbij ingaan op de verschillende 

overwegingen van de rechter? 

 

2. Bent u bereid de gerechtelijke, bezwaar procedure te staken en de FBE te vragen  

een ander beheerplan Smient op te stellen? 

 

 Indien u de procedure voortzet: 

3.  Hoe groot acht u thans de kans dat dit juridisch standhoudt? 

 

4. Welk tijdpad voorziet u? 

 

5. En welke kosten verwacht u dat er mee gemoeid zullen zijn? 
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omgegaan in het geval dat u de procedure voortzet? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Den Haag, 4 januari 2018           

 

De voorzitter van Provinciale Staten van Zuid-Holland, 

 

drs. J. Smit 

 

 

 


